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Abstract (en)
[origin: WO0202254A1] Bei einem Walzgerüst, insbesondere Duo- oder Quartowalzgerüst, umfassend Biege- und Ausbalanciervorrichtungen (7)
für axial verschiebbare Walzen (4, 5), wobei beidseitig im Fenster (1) jedes Walzenständers (2) je ein ortsfester Führungsblock (6) im Höhenbereich
der Walzeneinbaustücke (3) befestigt ist und die Kraft von Biegezylindern (8) auf die in Achsrichtung und vertikal verschiebbar geführten
Walzeneinbaustücke (3) übertragen wird, sind die Biegezylinder (8) am oberen und unteren Kolbenende mit jeweils grösserer Länge als Breite
ausgebildet und mit ihrer längeren Achse in Richtung der Axialverschiebung der Walzen (4, 5) verlaufend angeordnet.
[origin: WO0202254A1] The invention relates to a roll stand, especially a duo or quarto roll stand, comprising bending and balancing devices (7)
for axially displaceable rollers (4, 5). A fixed guide block (6) is secured on both sides in the window (1) of each roller stand (2) on the same level
as the roller inserts (3). The force of the bending cylinders (8) is transmitted to the roller inserts (3) which are guided in the direction of the axis in
a vertically displaceable manner. The length of the bending cylinders (8) on the upper and lower piston end is respectively greater than the width
thereof and the longitudinal axis of the bending cylinders extends in the direction of axial displacement of the rollers (4,5).
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